
OZS - Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja 
  
Datum: 16.5.2004  
Štev.: 21/03-04 
  
ZAPISNIK 5.seje 
  
Prisotni: Franc Kralj, Vid Zupančič, Tone Ficko in Stanko Indest (koordinator) 
  
Ad. 1/ člani komisije so bili opozorjeni na nekatere popravke, dopolnitve in sklepe predsedstva ZOSS 
in sicer: 
-  Na sestanku smo natančno definirali postopek sodnika v zvezi z"liberom" po pisku in po izvedbi 
servisa. Po pisku in pred izvedbo servisa, 1. sodnik pusti akcijo do konca, nato pa preko kapetana 
ekipo prvič opozori, vsako naslednjo zavlačevanje pa kaznuje. 
Če se menja libero po izvedbi servisa, akcija se prekine in ponovi.Ekipo se prvič opozori, vsakič 
naslednjič pa kaznuje za zavlačevanje. 
-  Glede 10. člena še vedno smatramo, da je potrebno vnesti v naš pravilnik spremembo, ki bo 
omogočala tudi izjeme o katerih bo tako ali tako odločalo predsedstvo ZOSS. 
-  Zaradi boljše preglednosti in informiranosti o spremembah tekem, predlagamo, da bi v naslednji 
tekmovalni sezoni prevzel delegiranje gratis kontrol sekretar OZSS . V kolikor ne, pa ta koordinacija 
mora postati veliko boljša, saj zdaj D-K večkrat hodijo zastonj na tekme. 
-  V zvezi s sistemom sojenja na koncu lige, pa naj v bodoče rešuje in odloča o tej pereči problematiki 
več komisij skupaj.Predlog pa lahko da komisija za deleg. 
-  Glede vpisa kontrolorja v zapisnik tekme menimo, da bi bilo celo dobro,da pri gratis kontrolah 
opravlja ta oseba iste naloge in dolžnosti kot na tekmah 1.DOL in je takorekoč delegat-kontrolor / 
uradna oseba/, s pripisom, da je gratis kontrola. 
-  Delegat-kontrolor opravi razgovor s celotnim sodniškim zborom, tudi linijskimi in zapisnikarjem, če to 
želijo.  
-  Ponovno prosimo g. J. Lečnika, mednarodnega kontrolorja, da predsedstvu in na licenčnem 
seminarju predstavi in argumentira  tajno ocenjevanje, ki je že dalj časa prisotno na mednarodni sceni. 
Na prejšnem sestanku preds. ga ni bilo, ker ni dobil pravočasno vabila. 
-  Komisija se z napisanim v zvezi z nepravilnim ravnanjem Aco Kramarja ne strinja, saj to niso 
nobene domneve, kot jih v zapisniku navajate, temveč dejstva in realnost, ki so bile izvršene na 
tekmovanju za dečke, trener pa je bil on. V zapisniku disciplinske komisije Zavoda za šport z dne 23.4 
2003 piše, da mu je bila krivda dokazana. Odbojkarski športni delavec pa se mora enako obnašati na 
osnovnošolskih in klubskih tekmovanjih, saj nam tako velevajo športna pravila, v obratnem primeru 
nastopi disciplinski postopek. Športni delavec, ki goljufa že na najnižjih tekmovanjih, nima mesta v 
predsedstvu ZOSS. 
  
Ad.2/ Sodnik Hrovat Brane je izrazil nestrinjanje z našim odgovorom glede piskanja preleta žoge na 
strani 2. sodnika. Ponovno naj pogleda zapisnik skupnega posveta , dne 16.6. 2003 v Braslovčah pod 
točko 4/b ter v Navodila za D-K , pod poglavje 3. 
Pri pregledu ocen ni bilo narejenih nobenih popravkov. 
  
Ad.3/ Analizo dela D-K in sojenja v 1.DOL, ki jo je pripravil predsednik komisije, so člani  z nekaterimi 
dopolnitvami in korekcijami sprejeli. 
V 2. DOL sodnik Kavčič Branko nima kvote 4 ocen, pa ne po svoji in ne naši krivdi, saj na tekmo, kjer 
bi moral dobiti četrto oceno ni bilo nasprotne ekipe.O njegovi usodi bo odločala komisija za 
izobraževanje.( to pa je zdaj tisto,kar smo mi v 10. členu predlagali za spremembo in tudi v tem smislu 
argumentirali, pa se predsedstvo ne strinja?!) 
Na  "C" listi v 3. DOL pa nimata kvote Mohorčič Domen in Rojc Jernej- obema pravtako manjka ena 
kontrola. 
  
Ad.4/ Posvet D-K bo v nedeljo, 30.5 2004 ob 10 uri v sejni sobi Krajevne skupnosti v Braslovčah. 
Vabljena tudi predsednica ZOSS, g .Jana Prešern. 
  
Ad.5/ Sekretarja ZOSS prosimo, da čimprej pošlje DOS-om dopis za eventuelne nove delegate 
kontrolorje. Datum do kdaj se morajo prijaviti, naj določi sekretar glede na nadaljne postopke. 



-  V zvezi s samo enim datumom za posamezne licenčne seminarje smatramo, da spet ni življenski, 
saj ljudje nimajo samo odbojke in mogoče na ta dan prav vsi ne bodo imeli časa.Seminar za "C" listo 
postavite v N.Gorico,kar prav tako ni dobro. Zakaj bi morala iti dva sodnika iz M.Sobote na drugo stran 
Slovenije, če pa je možno iti v Maribor, kjer je 3x bližje ali pa mariborčani,ki jih je kar nekaj. 
-  Na licenčnem seminarju  za "A" listo, ki bo v Ljubljani, naj bi bil pod točko predstavitev Analize 
sojenja tudi razgovor sodnikov z delegati - kontrolorji na 1.DOL. 
  
Sestanek končan ob 12,30 uri. 
  
                                                                    Predsednik Komisije: 
                                                                    Tone Ficko 
  
 


